
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 2. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 175
Hvor mange sager om udbetaling af LAG-midler fra programperioden 2007-13
er p.t. uafsluttede?
a. Hvad er begrundelserne for, at sagerne ikke er afsluttet endnu?
b. Hvor store beløb drejer det sig om?
c. Hvornår forventes alle sager for programperioden 2007-13 at være afsluttet
inklusiv klagesager?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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